
Hej! 
 
Tack för ert initiativ att sammanfatta er uppfattning när det gäller det 
gemensamma numret och också framföra era synpunkter på hur ni ser på 
biodlarsveriges framtida tidningsutgivning. 
 
Era synpunkter är mycket värdefulla för det fortsatta arbetet med att komma 
fram till kloka och kostnadseffektiva lösningar, kombinerat med ett högt 
läsbart värde i den tidning som vi skall ge ut i framtiden. 
 
 
Bästa hälsningar 
 
Jonas Eriksson 


